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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

14 czerwca 2018 roku     

======================================================================

Tryb  zwołania:  Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z  materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita
Tematy posiedzenia:

• Szpital Powiatowy- omówienie działalności oraz 
rekonstrukcja oddziałów od października 2017 do czerwca 
2018r.

• Sprawy bieżące

Czas trwania posiedzenia: 0:30 (14:15 do 14:45) 

Frekwencja Radnych:
 Marian Kita
 Janina Wcisło
 Włodzimierz Jaros

Nieobecni Radni:
 Marek Kocoń
 Katarzyna Pilc

Kierownictwo Urzędu:  
 Naczelnik Ilona Grudzień
 Kierownik Jolanta Dyrka

Pozostałe osoby:

Ewa Błaszczyk – Radna Rady Seniorów

Ustalenia i Rozstrzygnięcia
 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

Przebieg obrad::

M. Kita – witam serdecznie na posiedzeniu komisji. Zacznijmy od głównego tematu komisji ,
 Szpital Powiatowy- omówienie działalności oraz 

rekonstrukcja oddziałów od października 2017 do czerwca 
2018r.

 Sprawy bieżące

M. Kita – mieliśmy otrzymać materiały, tak jak otrzymywaliśmy przez 28 lat materiały tak teraz
nie  otrzymaliśmy.  Dyrektor  szpitala  miał  przyjść  przedstawić  i  nie  przyszedł,  z  wielkim
szacunkiem  wiedzieli  o  czym  mówią  ustosunkowali  sie  do  wszystkich  spraw,  które
prowadziliśmy w chwili obecnej. 

I. Grudzień - zwróciliśmy sie do Pani Dyrektor, ale w odpowiedzi otrzymaliśmy informacje że materiał
był przedstawiony na sesji i państwo już nam przedstawili.
M. Kita – dla mnie jest to skandal rzecz nie bywała i wydaje mi się że czegoś podobnego nie widziałem.
To jest nie dopuszczalne i lekcewarzenie komisji. 
W. Jaros – ja się zgadzam z tym co Pan mówi.
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J. Wcisło – myślę nawet jak byśmy zaprosili na nastepna komisje i tak nie przyjdą. Było wiele rzeczy w
tym jest nie jasnych. 
M. Kita – my do tej sprawy wrócimy, będę rozmawiał z burmistrzem i zarządem miasta, w tym temacie
tyle. Przejdziemy do spraw bierzących.
W. Jaros – ja chce zlożyć zapytanie na sesji, składałem ostatnio interpretacje czekam na odpowiedź. 
J.  Wcislo  –  drzewo pomiędzy  Aleją  Róż  a  Nowopogońską  z  prawej  strony  i  dalej  stoi  i  zastawia
widoczność.
W. Jaros – proszę o wycięcie traw przy orlenie jak jest tramwaj od strony Będzina trzeba sie wychylić
żeby coś zobaczyć. 
M. Kita – ja sie zwracałem już w tej sprawie, mówimy o drzewie koło elektrowni patrząc w lewą stronę
nic nie widać, kolejna rzecz z pasem od strony lini  tramwajowych jest skarpa i  przylega do ogrodu
plebani i  dwukrotnie zwracał  mi uwagę mieszkaniec że drzewo ze skarpy podczas wichury drzewo
polecialo na płot i dalej leży, mijają miesiące i nic. Tam byla sprawa jeszcze zwiękrzenia ilości ławek,
oraz  pisma naszego  do  spółdzielni,  nie  mamy odpowiedzi  ani  ze  spółdzielni  ani  w  ogóle.  Ludzie
przychodzą do nas i czujemy się  faktyczie berzradni i besilni, proszę zrobić wszystko żeby sprawy
zostały zrobione i załatwione.
M. Kita – Nie ma pytań? dziękuję za przybcie zamykam komisje.

 

                  Przewodniczący Komisji                
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                
          

                Marian Kita            

            
   

Data napisania protokołu: 14.06.2018 r.
Data podpisania protokołu :.......................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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